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تشکيل اتاق فکر نشاط افزايي در مدارس
معاون پرورش��ي و فرهنگي وزارت آموزش و پرورش با تاکيد بر 
اينکه مديريت فضاي تربيتي مأموريت اصلي معاونت پرورش��ي 
و فرهنگي اس��ت، گفت: به دنبال ايجاد روحيه نش��اط و ش��ادابي 
در فضاي مدارس هستيم و اتاق فکرهايي در اين زمينه تشکيل 
داده ايم.عليرضا کاظمي در گفت وگو با ايسنا، با تاکيد بر اينکه کار 
ما در حوزه پرورش��ي مديريت فضاي تربيتي اس��ت افزود: ما اين 
شعار را با نگاه عملياتي مطرح مي کنيم و به اين نکته توجه داريم 
که روح حاکم بر سند تحول بنيادين، تربيتي است و مأموريت ما 
مديريت مسائل تربيتي در آموزشگاه ها و استفاده از همه عناصر 
براي تحقق تعليم و تربيت است. معاون وزير آموزش و پرورش 
با اشاره به افزايش نشاط در محيط هاي دانش آموزي عنوان کرد: 
راه عبور از چالش ها ارائه راهکارهاي نوين اس��ت و بايد بر روي 
مديريت تربيتي و تغيير مدل هاي آن متمرکز شويم.وي ادامه داد: 
اگر قرار باش��د طبق س��ند تحول بنيادين چرخشي در نظام تعليم 
و تربيت رخ دهد مس��ئوليت اصلي بر دوش معاونت پرورش��ي و 
فرهنگي اس��ت و براي رس��يدن به اهداف سند بايد چابک سازي 
س��ازماني، کاه��ش حجم برنامه ه��اي تمرکزگرا، تقويت نيروي 

انساني و ارتقاي ظرفيت هاي موجود را مدنظر قرار داد.

 کد ملي جايگزين دفترچه بيمه تامين اجتماعي 
در مراکز درماني ملکي س��ازمان تامين اجتماعي، توليد نس��خه 
الکتروني��ک انجام مي ش��ود و پرون��ده الکترونيک در حال پياده 
ش��دن اس��ت.به گزارش ايسنا، بيمه شدگان در هنگام مراجعه به 
مراکز درماني ملکي اين س��ازمان نيازي به ارائه دفترچه درماني 
ندارن��د و ب��ا ارائ��ه کدملي خدمات موردني��از را دريافت مي کنند.

نس��خه الکترونيک در تمامي مراکز بس��تري و س��رپايي تأمين 
اجتماعي توليد مي ش��ود و بعد از مراجعه بيمار به مراکز درماني 
تأمين اجتماعي و تأييد اس��تحقاق درمان بقيه مراحل به صورت 
الکتروني��ک انجام مي ش��ود.با اجراي برنام��ه حذف دفترچه در 
مراکز درماني ملکي تأمين اجتماعي بيش از ٣٦ ميليون نس��خه 
الکترونيک توليد ش��ده اس��ت.در سازمان تأمين اجتماعي از سال 
جاري حرکت جديدي براي توس��عه برنامه نس��خه الکترونيک 
به مراکز درماني طرف قرارداد آغاز ش��ده و مراکز درماني طرف 
قرار داد در استانهاي يزد، اصفهان، گيلان و مازندران به سامانه 
نسخه الکترونيک متصل شده اند.اين برنامه از سال گذشته در يزد 
به صورت پايلوت آغاز ش��ده و ٣٠٩ پزش��ک وارد س��امانه شده اند 
که تقريبا ٥٠ درصد پزش��کان اين ش��هر را ش��امل مي شوند و در 
ماه هاي اخير ١٢٧ هزار نسخه به صورت الکترونيک توليد شده 
است. استانهاي گيلان، مازندران و اصفهان نيز اخيرا به سامانه 
نسخه الکترونيک متصل شده اند و براي توسعه اين برنامه تلاش 
گس��ترده اي در سازمان تأمين اجتماعي صورت مي گيرد. برنامه 
نس��خه الکترونيک گامي اساس��ي در اس��تقرار دولت الکترونيک 
در حوزه س��لامت اس��ت و فوايد بس��ياري دارد که با نهايي شدن 
مراحل تحقيقاتي نتايج بيشتري نيز آشکار مي شود.توليد نسخه 
الکترونيک اولين گام در ايجاد پرونده الکترونيک است و پس از 
فراهم ش��دن امکان توليد نس��خه الکترونيک، اطلاعات بيماران 
ذخيره و به راحتي در دسترس پزشک معالج و ساير پزشکاني که 

در آينده خدماتي را به بيمار ارائه مي دهند، قرار مي گيرد.

نخستين کنفرانس بين المللي فرانچايز ايران 
برگزار مي شود

امروز و در محل دائمي نمايشگاه هاي بين المللي تهران؛ نخستين 
نمايشگاه و کنفرانس بين المللي فرانچايز ايران با حمايت شوراي 
جهان��ي فرانچاي��ز)World Franchise Council( و برخ��ي از 
انجمن هاي ملي فرانچايز کشورهاي توسعه يافته، وزارت صنعت، 
معدن و تجارت، وزارت کار، تعاون و رفاه اجتماعي، اتاق اصناف 

ايران و خانه صنعت، معدن و تجارت ايران برگزار مي شود.
به گزارش روابط عمومي و اطلاع رس��اني نمايش��گاه و کنفرانس 
بين المللي فرانچايز ايران ايران:اينرويداد امروز با حضور مقامات 
و معاون��ان وزارت کار و رف��اه اجتماع��ي، وزارت صنعت، معدن و 
تج��ارت، رئيس ات��اق اصناف ايران، رئيس اتاق بازرگاني ايران، 
معاون بانک مرکزي ايران، برخي از نمايندگان مجلس شوراي 
اس��لامي، محققان، اس��تادان دانش��گاه ها و صاحبان بنگاه هاي 
اقتصادي برگزار خواهد ش��د. نخس��تين نمايش��گاه و کنفرانس 
بي��ن المللي فرانچايز اي��ران بزرگترين رويداد حوزه فرانچايز در 
خاورميانه است که با هدف بهره گيري از توانمندي هاي برترين 
مشاورين داخلي و بين المللي اين حوزه، بسترسازي براي تنظيم 
قرارهاي ملاقات موثر رو در رو، برگزاري کارگاه هاي آموزش��ي 
جانبي و تبليغات گسترده و ارائه خدمات بهينه به شرکت کنندگان، 
فرهنگ س��ازي عمومي برگزار مي ش��ود. در نخستين نمايشگاه 
و کنفران��س بي��ن الملل��ي فرانچايز ايران اي��ران برندهاي معتبر 
داخلي و بين المللي، مديران ارش��د س��ازمان ها و ش��رکت هاي 
دولت��ي و خصوص��ي و علاقه من��دان به اين صنعت حضور دارند 
و رئيس ش��وراي جهاني فرانچايز نيز به عنوان يکي از مدعوين 
در اين کنفرانس س��خراني و راهکارهاي توس��عه کس��ب و کار را 
ارائه خواهد کرد. اين رويداد به دليل ايجاد فضايي مناسب براي 
ارائ��ه محصولات و خدمات ش��رکت کنن��دگان به بازار بزرگ و 
نوظهور فرانچايز ايران، توس��عه ارتباطات و ملاقات هاي موثر با 
افراد کليدي و تصميم گيرنده داخلي و بين المللي و نيز آشنايي 
با آخرين دس��ت آوردها و رويکردهاي اين صنعت مهم جهاني، 
حائز اهميت اس��ت. اين رويداد به دليل ايجاد فضايي مناس��ب 
براي ارائه محصولات و خدمات شرکت کنندگان به بازار بزرگ 
و نوظهور فرانچايز ايران، توس��عه ارتباطات و ملاقات هاي موثر 
با افراد کليدي و تصميم گيرنده داخلي و بين المللي و نيز آشنايي 
با آخرين دس��ت آوردها و رويکردهاي اين صنعت مهم جهاني، 

حائز اهميت است.

حضور مدير عامل شرکت گاز استان مرکزي
 CNG در همايش کارگروه 

به گزارش روابط عمومي شرکت 
ج��واد  مرک��زي،  اس��تان  گاز 
مهندس مديرعامل اين ش��رکت 
در هماي��ش کارگروه CNGکه 
ب��ا حض��ور مدير عامل ش��رکت 
پخش فراورده هاي نفتي استان و 
ديگر مسئولين استاني همچنين 
CNG مال��کان ايس��تگاههاي

استان در شرکت پخش فراورده هاي نفتي مرکزي برگزار گرديد 
به عنوان يکي از سخنرانان اين همايش حضور يافت . برپايه اين 
گزارش مديرعامل شرکت گاز استان مرکزي ضمن ارائه عملکرد 
اين ش��رکت دراس��تان ،درخصوص گازرس��اني به ايستگاههاي 
CNGوهم��کاري جهت اتصال تابلومانيتورينگ درايس��تگاها 
وعوامل تاثيرگذاردرعملکردايس��تگاه گازجايگاهها ازقبيل نصب 
مخزن آرامش وش��يريکطرفه ونصب تجهيزات مناس��ب جهت 
جلوگيري انتقال لرزش به ايستگاه و آسيب نرسيدن به ميترينگ 
ايس��تگاه گاز وهمچنين نصب درايرياخش��ک کن جهت ايستگاه 
توضيحات کاملي ارائه نموده ودرادامه جلس��ه نس��بت س��والات 

مالکان جايگاهها و مسئولين پاسخ مناسبي ارائه نمودند.

پيشخوان

اجتماعی

شرايط دريافت کارت ملي هوشمند جديد زلزله انبارهاي هلال احمر را خالي کردسهميه ويژه طرح ترافيک براي خبرنگاران
عض��و کميس��يون فرهنگي و اجتماعي 
شوراي شهر تهران از اختصاص سهميه 
وي��ژه و تعرف��ه مناس��ب در طرح جديد 
ترافيک براي خبرنگاران خبر داد و گفت: 
ش��هرداري تهران در لايحه خود به اين 

موضوع توجه داش��ته باش��د.احمد مسجدجامعي در گفت وگو با 
تسنيم گفت: شهرداري تهران در خصوص طرح ترافيک جديد 
لايحه اي به ش��ورا نداده و فقط در يکي از جلس��ات شوراي شهر 
با معاون شهردار بحث و تبادل نظر شد.وي با تاکيد بر اختصاص 
س��هم ويژه به گروه هاي خاص افزود: خبرنگاران از اين دس��ت 
گروه ها هستند و در سال  هاي گذشته تسهيلاتي براي اين گروه 
از جامعه در طرح ترافيک پيش بيني شده و قطعا در طرح جديد 

هم تسهيلات لازم پيش بيني مي شود.

استاندار تهران در مورد کاهش ظرفيت 
انباره��اي ه��لال احم��ر در جري��ان 
زلزله هاي اخير گفت: در ش��رايط فعلي 
ب��ه دليل وق��وع زلزله امکانات انبارهاي 
هلال احمر استفاده شده و بايد به سرعت 

جايگزيني انجام شود. محمدحسين مقيمي در گفت وگو با ايسنا 
افزود: هلال احمر يک حداقلي را براي انبارها در شهرهاي مختلف 
کش��ور در نظر گرفته اس��ت که هميشه بايد اين ميزان موجودي 
در انبارها تامين شود و اگر مشکلي در يکي از شهرها پيش بيايد؛ 
امکانات از انبارهاي مختلف ارسال مي شود.استاندار تهران گفت: 
متاسفانه همواره با کمبود بودجه روبه رو هستيم، اما بحث مربوط 
به نيازهاي هلال احمر بايد در اولويت قرار گيرد. اعتبارات مورد 

نياز نيز از ماده ١٠ و ١٢ مديريت بحران تامين مي شود.

س��خنگوي س��ازمان ثبت احوال با بيان 
اينک��ه تعويض شناس��نامه براي دريافت 
کارت مل��ي هوش��مند، الزامي نيس��ت، 
گفت: کس��ي که شناسنامه اش مستعمل 
و کهنه ش��ده يا تغييراتي هويتي داش��ته 

باشد، بايستي براي ثبت نام کارت ملي هوشمند نسبت به تعويض 
شناسنامه اقدام کند.سيف ا... ابوترابي در گفت وگو با ايسنا، اظهار کرد: 
اگر شناسنامه اي مستعمل و کهنه شده ويا فرد در هويتش تغييراتي 
ايجاد شده باشد،بايستي فرد براي دريافت کارت ملي هوشمند نسبت 
به تعويض شناس��نامه اقدام کند.در حقيقت اين مس��تعمل ش��دن و 
تغيير هويت شناسنامه شامل ناخوانايي، کم رنگ شدن شناسنامه، 
پارگي عکس ، تغيير نام و نام خانوادگي و امور هويتي است.در غير 

اين صورت تعويض شناسنامه الزامي نيست.

معاون سازمان محيط زیست تشریح کرد؛

ذرات معلق هواي تهران 3 برابر استاندارد جهاني 
معاون محيط زيست انساني سازمان حفاظت محيط زيست با 
اشاره به اينکه از کليه دستگاه هاي اجرايي در مورد روند اجراي 
مصوب��ات کاه��ش آلودگي هوا گزارش گيري کرده ايم، گفت: 
بسياري از دستگاه ها به دليل کمبود بودجه و عدم تخصيص 

اعتبارات نتوانستند به تعهداتشان عمل کنند.
به گزارش ايسنا، مسعود تجريشي با بيان اينکه برخي اقدامات 
در همه کش��ورهايي که دچار آلودگي هوا هس��تند مورد توجه 
قرار مي گيرد، گفت: با توجه به نمونه گيري هاي انجام ش��ده 

در برخي از کلانش��هرها و بررس��ي اين نمونه ها به اين جمع 
بندي رسيده ايم که در کلانشهرها سوخت، عامل اصلي توليد 
ذرات معلق است. در شهر تهران با توجه به مطالعات صورت 
گرفته، دليل عمده آلودگي به ذرات معلق بر مي گردد بنابراين 

مهمترين آلاينده تهران در ش��رايط حاضر ذرات معلق اس��ت 
که از احتراق ناقص و کيفيت نامناسب سوخت توليد مي شود. 
تجريش��ي با تاکيد بر اينکه نظارت بر کيفيت س��وخت توليدي 
بر عهده س��ازمان حفاظت محيط زيس��ت است و طبق قانون 
اين س��ازمان بايد س��ه ماه يکبار س��وخت توزيعي در کش��ور 
را م��ورد پاي��ش قرار دهد،اظهارکرد: ط��ي ماه هاي آذر و دي 
پايش کيفيت س��وخت در کلانش��هرها به جاي س��ه ماه يکبار 

به هفته اي يکبار رسيد. 

اخــبار شـهرستان

برنامه ريزي براي کاهش زمان مسير ريلي تهران بندر عباس به 5 ساعت

دولت وارد حوزه گردشگري شود و پاي رونق و گسترش آن بايستد

استاندار هرمزگان در راستاي توسعه گردشگري خبر داد؛

کارشناس گردشگري و مدير هتل بين المللي هرمز بندرعباس:

تجارت- استاندار هرمزگان: در راستاي 
توس��عه گردشگري بندرعباس بايد سه 
اتف��اق رخ ده��د ک��ه براي انج��ام آنها 

برنامه ريزي بلند مدت در نظر داريم.
ب��ه گزارش روزنامه تج��ارت، فريدون 
همتي در نشس��ت خبري با خبرنگاران 
که در بندرعباس برگزار شد در خصوص 
توس��عه گردش��گري ادام��ه داد، ابت��دا 
مي بايس��ت کل خط ريلي مسير تهران 
بندرعباس دوخطه ش��ود که مدت سفر 
از ١8 ساعت به ١٠ ساعت کاهش يابد 
و دوم اينکه بايد به سمت برقي و سريع 
السير کرد خط ريلي برويم که مدت سفر 
به ٥ الي ٦ س��اعت کاهش يابد و س��وم 
توسعه آزاد راه هاي بندر عباس به کرمان 
س��يرجان و فارس مي باشد که مي تواند 

در بخش حمل و نقل مسافر تحول جدي 
براي بندرعباس را ايجاد کند.

وي درب��اره جاذبه ه��اي گردش��گري 
اس��تان هرم��زگان گفت: م��ا ايراني ها 
کش��ورمان را خوب نمي شناس��يم سه 
براب��ر س��واحل درياي خزر در ش��مال 
اي��ران در هرم��زگان س��احل به طول 
٢4٠٠ کيلومتر وجود دارد اما آن را خوب 
نديده ايم و فقط جاده هاي ش��مال را در 
٦ ماهه اول س��ال پرترافيک مي کنيم. 
در اين اس��تان ١4 جزيره با ويژگي هاي 
منحصر به فرد گردش��گري وجود دارد 
که برخي از آنها در دنيا بي نظير اس��ت. 
ش��ش ماه از سال بهترين هواي کشور 
را داريم. حتي کش��ورهاي حوزه خليج 
فارس قبطه داشتن آنها را مي خورند اما 

ايراني ها سالانه ده ها ميليارد دلار پول 
را به ترکيه و امارات و کشورهاي ديگر 
مي برند. چرا بايد ايراني ها براي استفاده 
از س��احل گردشگري به خارج از کشور 
سفر کنند اما ندانند که چه ظرفيت هايي 

در کشورمان وجود دارد. 
هرم��زگان  اس��تان  داد:  ادام��ه  وي 
ظرفيت ها و اس��تعدادهاي فراواني دارد 
حتي مي توان گفت جمع اس��تعدادهاي 
اس��تانهاي کش��ور در اين استان فراهم 
اس��ت. گردشگري تنها ظرفيت استان 
هرمزگان نيس��ت بلکه اين اس��تان در 
زمينه داش��تن سنگ هاي آهکي منگنز 
و س��نگ هاي معدني ديگر نيز بس��يار 
با اس��تعداد اس��ت ولي بيش��تر کرمان و 
يزد و مشهد را به معادنش مي شناسند. 
همچني��ن صنايع آب بر مانند فولاد که 
بايد لب س��احل ايجاد ش��ود را داريم. ما 
آماده پذيرش دهها صنعت پتروشيمي در 

منطقه ويژه پارسيان شده ايم. 
اس��تاندار هرم��زگان درب��اره ايج��اد 
زيرس��اخت هاي حمل و نقل در اس��تان 
بيان کرد: نياز به خط ريلي گسترده داريم 
و از الان با س��ازمان راهداري در بحث 
ري��ل کارهاي جدي��دي را آغاز کرده و 
ديدگاه هايمان را نزديک کرده ايم . اين 
اتف��اق بايد ب��راي بندرعباس بيفتد که 
حمل و نقل ارزان و با سرعت انجام شود. 
بايد روي خط ريلي از تهران به اصفهان 

س��پس اصفهان به بافت و شهرس��تان 
بافت به بندرعباس کار شود گفته شده 
که تا سال ٩8 اين مسير تکميل خواهد 
ش��د اگر اين اتفاق بيفتد در حوزه حمل 
و نقل مسافر ريلي تحول اساسي ايجاد 
مي ش��ود. يعني مس��افران از تهران به 
بندرعباس به جاي ١8 س��اعت، تنها ده 
ساعت در مسير خواهند بود. اين اتفاق در 
کوتاه مدت مي افتد. در برنامه هاي ميان 
مدت نيز در نظر داريم تا اين مسير برقي 
شود. اگر اين پروژه نيز الان کليد بخورد 
ج��زو برنامه هاي بلن��د مدت هرمزگان 
خواه��د بود و مس��افر مس��ير تهران به 
اصفه��ان، يزد، کرم��ان و بندرعباس را 
در ٥ ساعت طي مي کند. ما بايد جاده ها 
را نيز درست کنيم تا دسترسي مردم به 
مناطق گردشگري استان آسان تر شود. 
اگر بتوانيم زيرس��اخت ها را به س��رعت 
ب��ا کمک بخش خصوصي انجام دهيم 
شاهد تحول در استان خواهيم بود. چون 
هيچ کدام از اين کارها با بودجه دولتي 
به س��رعت انجام نمي ش��ود بايد بخش 
خصوصي ورود کند ما نيز اعلام آمادگي 
کرده ايم که همه امکانات را براي حضور 

بخش خصوصي فراهم مي کنيم.
همت��ي بيان کرد: دولت مصوبه آزاد راه 
بن��در ب��ه کرمان را ني��ز مصوب کرده تا 
بخ��ش خصوصي آن را انجام دهد. آزاد 
راه بندرعباس به س��يرجان نيز مصوبه 

دولت است که آن هم بايد توسط بخش 
خصوص��ي انجام ش��ود. ما به دنبال باز 
کردن راه مناسب از فارس به بندرعباس 
هس��تيم بايد به س��مت آزادراه برويم. 
اس��تان هرمزگان ده فرودگاه دارد کدام 
اس��تان چنين ظرفيت��ي را دارد؟ اکنون 
فرودگاههاي س��يري، ابوموسي، قشم، 
بندر لنگه، جاس��ک، تنب بزرگ، کيش 

و لاوان فعال هستند. 
همت��ي از ايج��اد تحول��ي در امکانات 
اقامتي جزيره هرمز تا عيد سال ٩٧ خبر 
داد و گفت: جزيره هرمز بهش��ت خاک 
شناسي با ظرفيت داشتن انواع خاک ها 
و س��نگ ها در رنگ هاي متنوع اس��ت 
گروه��ي در اين زمينه مطالعه مي کنند 
و به دنبال اين هستيم که اجازه ندهيم 
س��اخت و س��از آجر و تيشه و يا معماري 
مدرن به بافت سنتي هرمز وارد شود ما 
بايد برويم به سمت ساخت و ساز ايجاد 
مکان ه��اي اقامتي همگ��ون با جامعه 
محلي و بومي مانند مضيف و يا خانه هاي 

سنتي ديگر. ما ديگر اجازه نمي دهيم که 
جزيره هرمز نيز مانند کيش و قش��م به 
س��مت ساخت و س��ازهاي مدرن پيش 
برود بايد س��اخت و س��از در اين جزيره 

ساماندهي شده باشد.
وي افزود: همچنين قرار است تا جزيره 
هرمز به مرکز فستيوال هاي جهاني بين 
المللي و منطقه اي در زمينه هاي مختلف 
ورزش، موس��يقي، ورزش هاي دريايي 
و ... تبدي��ل ش��ود. در ي��ک گام از همه 
زمين شناس��ان معروف دانش��گاههاي 
دني��ا دع��وت مي کنيم که اين منطقه را 
ببينن��د و مبلغي ب��راي جزيره هرمز در 
کش��ور خودشان ش��وند. در حوزه حمل 
و نق��ل درياي��ي نيز بخش خصوصي در 
حال کار بر روي کش��تي هاي با کيفيت 
است و تسهيلاتي در نظر مي گيرند که 
تردد در دريا ارزان و راحت انجام شود. با 
ستاد فرمان اجرايي امام نيز مذاکراتي در 
اين زمينه شده است که آنها هم سرمايه 

گذاري کنند.

تجـارت- مديـر هتـل بيـن المللي هرمز 
بندرعباس: معتقد است بخش خصوصي 
ب��ه تنهايي نمي تواند رونق گردش��گري 
در کش��ور ايجاد نماي��د و منوط به ورود 
دولت بصورت جدي است که پاي رونق و 

گسترش گردشگري کشور بايستد.
ب��ه گزارش روزنامه تجارت، عبدالوهاب 
قاض��ي مدير هت��ل بي��ن المللي هرمز 
بندرعب��اس در نشس��ت خب��ري گفت: 
اگ��ر مي خواهيم ش��اهد رون��ق بيش از 
پيش صنعت گردش��گري باش��يم، بايد 
همه دس��تگاههاي کش��ور در اين حوزه 
مش��ارکت و هم��کاري ج��دي داش��ته 

باشند.
وي با اش��اره به اينکه همکاري مديران 
استان هرمزگان براي رونق گردشگري 
و توس��عه صنعت هتل��داري خوب بوده 
اس��ت، اف��زود: توج��ه و توس��عه به زير 
س��اخت هاي گردش��گري از مهمترين 

زمينه هاي توس��عه اين صنعت در کشور 
و به خصوص استان هرمزگان است.

قاضي گفت: تمام نهادها و ارگان ها بايد 
بدانند که صنعت گردشگري محور اصلي 
درآمدزايي کش��ور است، زيرا يک روزي 
داستان سوخت فسيلي به پايان مي رسد 
و کش��ور تنها از اين صنعت مي تواند به 
درآمدزايي و اشتغالزايي بالا دست يابد.

وي با اشاره به اين که، روزي خواهد رسيد 
که صنعت گردش��گري بايد هزينه هاي 
دول��ت را تامي��ن کند، افزود: اگر در حال 

حاض��ر دول��ت از طري��ق ف��روش نفت 
حق��وق کارمن��دان و هزينه هاي خود را 
تامين مي کند، روزي مي رسد که تنها راه 
درآمدزايي و اش��تغالزايي دولت، صنعت 
گردشگري خواهد بود. دولت وارد حوزه 
گردشگري شود و پاي رونق و گسترش 
آن بايستد. مدير هتل بين المللي هرمز با 
بيان اين که، بخش خصوصي به تنهايي 
نمي تواند پاس��خگوي رونق گردشگري 
کشور باشد، گفت: دولت هم بايد در اين 
راه همسو و همراه بخش خصوصي باشد 
و از همه مهمتر اينکه دولت بايد نگاهي 
ک��ه دنيا نس��بت به اي��ران دارد را عوض 
کند. وي افزود: گردش��گران خارجي که 
به ايران آمده اند، اعتراف مي کنند که قبل 
از سفرش��ان تصور ديگري از کشورمان 
داشتند و بعد با ديدن امنيت، برخورد مردم 
و هتلداران نگاهشان به ايران عوض شده 
اس��ت، ام��ا در نهايت تبلي��غ براي رونق 

گردشگري بايد توسط دولت و نهادهاي 
دولتي در داخل و خارج انجام شود.

قاض��ي ب��ا اش��اره ب��ه توج��ه دولت به 
گردش��گري داخل��ي نيز گف��ت: دولت 
بايد براي گردش��گري داخلي و خارجي 
سوبس��يد در نظر بگيرد، زيرا ارائه چنين 
امتيازهاي��ي انگيزه س��فر را براي هر دو 
گردش��گر ب��الا مي ب��رد. وي با بيان اين 
که، نهادهايي دولتي بايد بدانند که رونق 
اقتصادي و اشتغال تنها منوط به افزايش 
واحدهاي توليدي نيست، تاکيد کرد: اگر 
نرخ اشتغال هتل هرمز از ٢٠ به ٥٠ برسد، 
تعداد افرادي که در همين هتل مشغول 
به کار خواهند ش��د از ٢٧٠ به 4٢٠ نفر 
افزاي��ش مي يابد، در حالي که س��رمايه 
گذاري جديدي انجام نشده، اما ظرفيت 
اش��غال بالا رفته اس��ت. قاضي در پاسخ 
ب��ه اينکه براي فصل س��فر و ايام نوروز 
چه برنامه هايي براي توسعه گردشگري 

استان هرمزگان داريد، گفت: در قدم اول 
با آژانس ها و سايت هاي اينترنتي قرار داد 
بس��ته ايم که بس��ته هاي سفر را با قيمت 
مناس��ب و تخفيف ويژه به گردش��گران 
اراي��ه دهند ت��ا از اين فروش هم هتل و 

هم آژانس ها درآمدزايي شود.

او ادام��ه داد: همچنين برنامه هايي براي 
مواق��ع خاص، مانند تعطيلات چند روزه 
و مش��ترياني که بيش��تر از خدمات هتل 
هرمز اس��تفاده کرده اند، در نظر گرفته 
شده که از طريق پيامک به آنان اطلاع 

رساني مي شود.

اخي��را تصاويري از چه��ره دانش آموز 
جيرفتي که از س��وي مدير مدرسه اش 
م��ورد ض��رب و ش��تم ق��رار گرفت��ه، 
در فض��اي مج��ازي منتش��ر ش��د که 
بازتاب هاي فراواني به همراه داش��ت. 
ب��رادر »داني��ال رفيع��ي« دانش آموز 
آزاردي��ده در گفت وگو با ايس��نا، گفت: 
اواي��ل دي م��اه برادرم به همراه دو تن 
ديگر از هم مدرسه اي هايش در حياط 
مدرس��ه درگيري لفظي پيدا مي کنند، 
مدير مدرس��ه متوجه مي ش��ود و ابتدا 
آن دو دان��ش آم��وز ديگر را که گويا از 
اقوامش بوده اند به داخل دفتر مدرس��ه 
مي ب��رد و با آنه��ا صحبت مي کند.وي 
مدعي ش��د: س��پس مدير آن دو نفر را 
به خانه مي فرس��تد و در حالي که همه 
دان��ش آم��وزان رفته بودند و ١٠ دقيقه 
از زنگ آخر مدرسه گذشته بود برادرم 

را کت��ک مي زند و مش��تي ب��ه بيني و 
دهانش مي کوبد. برادرم بيهوش بيرون 
مدرس��ه رها ش��ده بود که توسط مردم 
به بيمارس��تان مي رس��د.رفيعي گفت: 
از پزش��کي قانوني س��ه ماه طول دوره 
درمان گرفتيم و از مدير مدرسه شکايت 
کردي��م؛ البته ش��نيده ايم، وي خودش 
اس��تعفا داده و آموزش و پرورش با او 

برخوردي نکرده است.
رفيعي افزود: اکنون وضعيت جسماني  
برادرش براي حضور در مدرسه مساعد 
اس��ت و عليرغم آنکه زخم لبش خوب 

نشده اما از امروز مدرسه رفته است.
در اي��ن رابط��ه س��لاجقه مدير روابط 
عمومي آم��وزش و پ��رورش کرم��ان 
گفت: اين مدير متخلف هفتم دي ماه 
به هيئت رس��يدگي به تخلفات اداري 
کارکن��ان اداره کل آمورزش و پرورش 

استان کرمان معرفي و از سمت مديري 
مدرسه برکنار شد. 

پ��رورش  و  آم��وزش  اداره  ريي��س 
شهرستان جيرفت نيز با تشريح آخرين 
اقدام��ات ص��ورت گرفته در خصوص 
وضعي��ت دانش آموزي که مورد ضرب 
و ش��تم قرار گرفته بود، گفت: يک روز 
بع��د از اين اتفاق ضمن برکناري مدير 
مدرس��ه از سمتش، مدير جايگزين نيز 
معرفي ش��ده است.مجيد اميرتيموري 
وي ادام��ه داد: روز هفتم دي ماه يعني 
دو روز بعد از اين اتفاق مدير متخلف به 
هي��ات تخلفات کارکنان اداري معرفي 

شده است.
اميرتيموري با ابراز تاس��ف بيان کرد: 
وضعيت دانش آموز را پيگيري کرده ايم 
و در حال حاضر در همان مدرسه مشغول 
به تحصيل است.رييس اداره آموزش و 
پرورش شهرس��تان جيرفت با تکذيب 
ادعاي��ي مبني بر تهديد صورت گرفته 
از طرف حراس��ت اداره کل آموزش و 
پرورش نس��بت به خانواده دانش آموز، 
گف��ت:  خان��واده دانش آموز هيچگونه 
ملاقات��ي با حراس��ت نداش��ته اند لذا 
اي��ن ادعا از اس��اس کذب ب��وده و آن 
را تکذيب مي کنم.اميرتيموري افزود: 
آنچه در حيطه وظايف اداره شهرستان 
بوده انجام شده و پرونده مدير متخلف 
توسط هيات تخلفات کارکنان در دست 

پيگيري و رسيدگي است.

هنوز فاجعه ريزش س��اختمان پلاسکو 
را از ي��اد نبرده ايم و همچنان اظهارات 
بيانگر ناامني در س��اخت پاساژهاست. 
اگ��ر چ��ه چندي قبل يکي از اين مراکز 
تجاري پلمب شد اما در خصوص ديگر 

موارد اتفاق خاصي را شاهد نبوديم. 
دراين رابطه معاون پيشگيري سازمان 
آتش نش��اني و خدم��ات ايمني ش��هر 
ته��ران در مورد انج��ام اقداماتي براي 
ايمن س��ازي پاس��اژهاي بازار گفت: با 
شهردار ناحيه بازار منطقه ١٢ تا کنون 
دو جلس��ه در راس��تاي انجام اقداماتي 
براي ايمن سازي برخي پاساژها برگزار 
کرده ايم و قرار اس��ت با مس��ئولان ١٣ 
پاس��اژي ک��ه ب��ه ص��ورت داوطلبانه 
ب��راي ايم��ن س��ازي اق��دام کرده اند 
هماهنگي ه��اي لازم ص��ورت گيرد و 
آنها بر اس��اس دس��تورالعمل مناسب 
و قاب��ل اجراي��ي که ب��ه آنها مي دهيم 
ايمن س��ازي ها را انجام دهند. محمود 
قدي��ري در گفت وگو با ايس��نا، افزود: 
اميدوارم اين جلسه هاي فني و اجرايي 
نتيجه خوبي داشته باشد و ايمن سازي 

اين پاساژها آغاز شود.
معاون پيشگيري سازمان آتش نشاني 
و خدمات ايمني ش��هر تهران با تاکيد 
ب��ر اينکه س��اختمان هاي قديمي هم 
قابليت ايمن س��ازي دارند، افزود: اين 
ساختمان ها اگر فرسوده نباشند و قابليت 
استفاده داشته باشند مي شود ايمني آنها 

را بالاتر برد. البته نکته مهمي که وجود 
دارد اين است که دستورالعمل ها بعد از 
اجرا بايد نگهداري ش��وند و اين کارها 
ادامه دار باش��د. چرا که اگر نظم نباشد 
و بعد از انجام کارها دس��تورالعمل رها 
شود دوباره ممکن است که ساختمان از 
ايمني لازم خارج شود.وي به وضعيت 
پاساژ علاء الدين اشاره کرد و گفت: اين 
پاس��اژ اقدامات��ي را انج��ام داد؛ اما اين 
ساختمان از عملکرد خود خارج شده و 
حدود 8٠ درصد ناايمن است؛ ولي اگر 
نگهداري مناس��ب بعد از ايمن س��ازي 
انج��ام ش��ود در صورت وق��وع حادثه، 
خس��ارت ک��م و قابل کنت��رل خواهد 
بود. اين درحالي اس��ت که چندي قبل 
يکعضو ش��وراي ش��هر تهران تعطيلي 
پاساژ ناايمن نبوت در منطقه 8 تهران 
را ي��ادآور ش��د و گف��ت: ١١ مجتمع در 

٢ منطقه ١١ و ١٢ در آس��تانه تعطيلي 
ق��رار دارن��د. زه��را نژاد به��رام افزود: 
ش��وراي اسلامي ش��هر تهران پس از 
حادث��ه  س��اختمان پلاس��کو، مصوب 
ک��رد تا تمام س��اختمان هاي مش��ابه 
پلاس��کو شناسايي ش��وند. وي افزود: 
بر اس��اس مصوبه فوق مقررشد تا پس 
از شناس��ايي س��اختمان هاي تجاري 
ن��ا ايمن، اخطاره��اي لازم به مالکان 
واحد ه��اي تج��اري آن مجموعه ها و 

مديريت آنها ابلاغ شود.
وي اضاف��ه ک��رد: مجتم��ع تج��اري 
نبوت در ش��رق تهران، يکي از چندين 
مجتمعي بود که به دليل ناايمن بودن 
توسط نيروي انتظامي تعطيل و فعاليت 
کس��به آن متوقف ش��ده اس��ت و روند 
برخورد با س��اير متخلفين در اين حوزه 

با جديت دنبال مي شود.

 13 پاساژ پايتخت داوطلبانه اقدام به ايمن سازي مي کنند؛ رويکرد مکتب خانه اي همچنان قرباني مي گيرد؛
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